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Schriftelijke Vragen EX ART. 46 RvO 

10 oktober 2022 

Betreft: Fietsparkeren Binnenstad 

Geacht college, 

Op de website (Fietsenstallingen | Gemeente Deventer) van de gemeente Deventer staat dat er drie 

fietsenstallingen in de binnenstad zijn. Hierbij wordt vermeld dat alleen de Stationsplein fietsenstallingen 

bewaakt is. Bij fietsenstalling Op de Keizer (bij de centrumgarage) en Lamme van Dieseplein wordt 

aangegeven dat hier wel medewerkers zijn, maar van bewaking geen sprake is.  

In de Stentor van 1 oktober stond dat er regelmatig accu's van e-bikes worden gestolen bij de bemenste 

parkeerplaatsen. De PvdA en GroenLinks hebben dit signaal vaker ontvangen.   

De raad heeft in 2016 en 2021 via moties het college verzocht veilig fietsparkeren in de binnenstad 

mogelijk te maken.  

De PvdA-en GroenLinks-fracties hebben n.a.v. het voorgaande de volgende vragen aan het college:  

1. Is het college met ons eens dat de aanwezigheid van personeel bij de stallingen de gebruikers 

suggestie geeft dat de stalling bewaakt is?  

2. Wat is wel de functie van het aanwezige personeel?  

3. De gemeente Deventer heeft een vragenlijst uitstaan (Onderzoek fietsparkeren | Gemeente 

Deventer). In deze vragenlijst wordt de volgende vraag gesteld aan de inwoners “ik ben tevreden over de 

stallingsmogelijkheden voor mijn fiets bij de bewaakte fietsenstalling achter de Hema”. Dit suggereert dat 

hier sprake is van een bewaakte fietsenstalling, hoe legt het college dit uit?  

4. Wil het college het onderzoek fietsparkeren en de uitkomsten hiervan delen met de raad? 

Wanneer kunnen we de uitkomsten verwachten?  

5. Streeft het college ernaar om een of meerdere fietsenstallingen in het centrum wel bewaakt te 

krijgen? Zo ja, op welke termijn? Zo niet, waarom niet? 

6. In de raadsmededeling van 3-3-2022, als reactie op de motie Fietsparkeren van november 2021, 

geeft het college aan dat Fietsparkeren is opgenomen in de Agenda Binnenstad 2.0 en het Vierde 

Stadsarrangement. Hier staat dat in het derde kwartaal van 2022 het plan en de financiële vertaling ervan 

aangeboden wordt aan aan de raad. Wanneer kan de raad dit verwachten?  

Met vriendelijke groet, 

 

Dorien Visser & Sam Hoogenberg   Jan Auwke Diepenhorst 

Raadsleden PvdA       Opvolgend raadslid GroenLinks 

https://www.deventer.nl/verkeer-en-vervoer/fietsen/fietsenstallingen
https://www.deventer.nl/fietsparkeren
https://www.deventer.nl/fietsparkeren
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Geachte mevrouw Visser, meneer Hoogenberg en meneer Diepenhorst,

In uw brief van 10 oktober jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over fietsparkeren in 
de binnenstad. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1 

Is het college met ons eens dat de aanwezigheid van personeel bij de stallingen de gebruikers suggestie geeft 
dat de stalling bewaakt is? 

Antwoord

Het college snapt dat de aanwezigheid van personeel de indrukt wekt dat het een bewaakte stalling is. Dat is 
verwarrend. Het college zal dit beter communiceren.

Vraag 2
Wat is wel de functie van het aanwezige personeel? 

Antwoord

Het aanwezige personeel heeft de rol van gastheer. Deventer heeft geen bewaakte fietsenstallingen. Er is ook 
geen sprake meer van een ticketsysteem. Er zijn medewerkers aanwezig die een rol van gastheer vervullen. 
Zij helpen de fietsparkeerders waar nodig. Bijvoorbeeld bij het plaatsen van een elektrische fiets in de 
bovenste rekken wanneer de onderste rekken vol zijn. Natuurlijk houden zij de situatie ter plekke in de gaten.

Vraag 3
De gemeente Deventer heeft een vragenlijst uitstaan (Onderzoek fietsparkeren | Gemeente Deventer). In 
deze vragenlijst wordt de volgende vraag gesteld aan de inwoners “ik ben tevreden over de 
stallingsmogelijkheden voor mijn fiets bij de bewaakte fietsenstalling achter de Hema”. Dit suggereert dat hier 
sprake is van een bewaakte fietsenstalling, hoe legt het college dit uit? 

Antwoord

Deze vraag is een ongelukkige verschrijving in de vragenlijst en had niet op deze manier gesteld moeten 
worden.



Vraag 4
Wil het college het onderzoek fietsparkeren en de uitkomsten hiervan delen met de raad? Wanneer kunnen 
we de uitkomsten verwachten? 

Antwoord

Ja. De uitkomsten worden verwerkt in een rapport waarin de resultaten inzichtelijk worden gemaakt. Dit kan 
medio december worden gedeeld met de raad.

Vraag 5
Streeft het college ernaar om een of meerdere fietsenstallingen in het centrum wel bewaakt te krijgen? Zo ja, 
op welke termijn? Zo niet, waarom niet? 

Antwoord

Deze vraag kan niet met ja of nee worden beantwoord. Het college heeft als opdracht: het inventariseren van 
fietsverbeterpunten in de Deventer binnenstad en het formuleren van mogelijke oplossingsrichtingen.

Vraag 6
In de raadsmededeling van 3-3-2022, als reactie op de motie Fietsparkeren van november 2021, geeft het 
college aan dat Fietsparkeren is opgenomen in de Agenda Binnenstad 2.0 en het Vierde Stadsarrangement. 
Hier staat dat in het derde kwartaal van 2022 het plan en de financiële vertaling ervan aangeboden wordt aan 
de raad. Wanneer kan de raad dit verwachten?

Antwoord
Het college wordt begin december geïnformeerd en zal daarna de raad informeren

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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